
 

 

RiksARG 2024-10-15 
 

Minnesanteckningar 
 

1. Argus öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
 
 

2. Kort presenta9onsrunda, närvarolista 
 
BENK-ARG  
C-ARG  Kris8na Elfgren, Cecilia Kärrberg 
Diabes-ARG  
Endokrin-ARG  Natalia Cruz, Anna Clara Spetz Holm (anslöt sent) 
Endometrios-ARG  
E8k-ARG  
FARG  Ingrid Sääv 
Fert-ARG 
Global-ARG  Michael Algovik 
Hem-ARG  Trine Karlsson 
MM-ARG  Hanna Åmark 
Perinatal-ARG  Hanna Åmark 
Preeklampsi-ARG  Joline Asp, Katja Junus 
Pos-ARG  Lovis Balushev, Radha Kosorski 
Reuma-ARG  Tomas Fritz 
Robson-ARG - 
Ton-ARG  Ann-Chris8ne Nilsson, Joanna Romell  
Tumör-ARG  
Ultra-ARG  Ligita Jokubkiene, Catherine Marusik, (gyn) 

Michaela Granfors (obst) 
Ur-ARG  Maria Sarberg 
Vulv-ARG  Ulkrika Heddini, Hanna Abäck Lundberg 
 
MÖL-gruppen  Ann-Chris8ne Nilsson 
(adj.) 
 
Styrelsen  
Marion Ek, Olof, Alexandersson, Henrik Graner, Radha Kosorski,  
 
 
 

3. Föregående minnesanteckningar lades 8ll handlingarna 



 

 
 

4. Informa9on om Mediahuset och nyB format för Kvinnoläkaren och hemsidan 
 
Radha Kosorski informerade kort om övergången 8ll Mediahuset och Kvinnoläkaren. 
Tidningen kommer fr o m 2025 utkomma med fyra nr. per år.  
 
Olof Alexandersson informerade om den förestående fly_en av material på 
hemsidan. Den gamla hemsidan kommer ligga kvar under en 8d, men alla ARG 
uppmanas a_ rensa i si_ material för a_ inte i onödan överföra utdaterat material. 
Alla kunskapsstöd som är avsedda a_ vara 8llgängliga för alla ska ligga under 
Kunskapsstöd. På gruppens egna sidor läggs arbetsmaterial eller annat internt 
material. Alla ARG ombads vara 8llgängliga för eventuella frågor med anledningen av 
överfly_ningen. Vidare informa8on och instruk8oner kommer underhand. 
 
 

5. Fortbildning 
Argus lämnade informa8on om utredningen ”Behörighet och yrkesreglering inom 
hälso- och sjukvård och tandvård” som väntas lämna si_ betänkande under 2025. 
Enligt den informa8on som erhållits i samtal med Svenska läkaresällskapets 
utbildningsdelega8ons ordförande Hans Hjelmqvist väntas utredningen föreslå någon 
form obligatorisk fortbildning. Vad det kommer resultera i är ännu inte klart, SFOG 
följer diskussionen via SLS och SLF. Tills vidare planeras inte någon avgörande 
förändring från SFOG vad gäller fortbildningskurserna. 
 
Tills vidare är förslaget a_ arbeta vidare med andra former av fortbildning. 
Exempelvis diskuterades återkommande webinarier i angelägna frågor. E_ förslag 
som berördes var a_ AR-grupperna turas om a_ anordna seminarier av typen ”up to 
date” inom sina resp. områden, vid någon fastlagd 8dpunkt. Vi räknar med a_ kunna 
få stöd från Mediahuset med a_ anordna de_a om intresse finnes. MM-ARG 
rapporterade om de välbesökta webinarier som årligen anordnas av AR-gruppen. 
Andra ARG rapporterade om lunchmöten eller andra återkommande möten via länk 
som fungerat väl.  Värdet av a_ synliggöra vissa ak8viteter för andra än 
medlemmarna i en ARG lydes av flera. Alla ARG uppmanas a_ skicka länkar med en 
kort informa8on om aktuellt möte för publicering på hemsidan, om mötet är öppet 
för andra än AR-gruppen. 
 
E_ brev kommer skickas 8ll alla ARG med förfrågan om intresse finns för a_ hålla 
webinarium av ovan nämnt slag, 8llsammans med eventuella synpunkter på 
formerna, som e_ underlag för vidare planering 8llsammans med Mediahuset. 
 
 

6. SFOG:s kunskapsstöd  
Format för ARG- rapporter och SFOG-råd diskuterades. Det finns e_ intresse för a_ få 
mallar a_ arbeta u8från, sam8digt som det framhölls a_ det behöver finnas en viss 
frihet då e_ format inte passar alla. Vi räknar med a_ återkomma med förslag i frågan  
 



 

 
under nästa år då vi har möjlighet a_ få stöd från Mediahuset. Tills vidare 
uppmanades alla ARG a_ inkomma med ev. synpunkter och önskemål, u8från de nu 
aktuella riktlinjerna. 
 
En diskussion fördes rörande kunskapsstöd från andra organisa8oner och 
myndigheter och rollen för SFOG. Flera berörde vikten av a_ undvika dubbelarbete. 
Några ARG avvaktar just nu riktlinjer och rapporter från myndigheter. Från flera 
grupper gavs exempel på hur underlag från andra kan användas, t ex a_ AR-gruppen 
vid behov kommenterar andras dokument u8från det som berör SFOG:s medlemmar, 
a_ ARG kan länka 8ll andra dokument, men även a_ t ex HTA- apporter kan användas 
som utgångspunkt för e_ SFOG- råd. Det lydes som värdefullt om en ARG vill länka 8ll 
vik8ga dokument från andra organisa8oner eller myndigheter, men a_ det då är 
vik8gt a_ se a_ länkarna är fortsa_ aktuella. 

 
 

7. Kloka kliniska val 
Kort informa8on om Kloka kliniska val (eng. Choosing wisely. Exempel lämnades från 
några AR-grupper. Från styrelsen planeras a_ gå ut 8ll samtliga ARG med fråga om 
gruppen iden8fierat åtgärder som bör mönstras ut, för en senare sammanställning 8ll 
stöd för alla verksamheter. 
 
 

8. Mötesformer 
En fråga togs upp rörande hybridmöten, där en ARG upplevt a_ utlovad teknik inte 
fungerat. En diskussion fördes om hybridmöten där erfarenheterna var något 
blandade. Flera lyde möjligheten för fler a_ delta sam8digt som en erfarenhet var a_ 
diskussioner kunde försvåras. Någon ARG hade den u_alade ordningen a_ vid 
hybridmöten så förväntades de som ville delta ak8vt i mötet a_ vara på plats, medan 
de som främst ville lyssna kunde delta på länk. SFOG:s ska_mästare påminde om den 
hållbarhetspolicy som årsmötet fastställt, där hybridmöten för a_ minska resande var 
en punkt, men a_ sam8digt sydet med mötet måste fortsa_ styra. Det finns inget 
u_alat hinder för a_ hålla fysiska möten när så är befogat.  
Det aktuella fallet med krånglande teknik tas upp särskilt med arrangören. 
 
Inga övriga frågor anmäldes. 
 
 

9. Nästa möte äger rum vt 2025 prel. under v 12, som digitalt möte. Datumförslag 
skickas ut 8ll ARG under november månad.  
Inför kommande RIksARG ska verksamhetsberä_elser inlämnas. Närmare informa8on 
om de_a kommer i brev 8ll ARG. 
 

10. Mötets avslutande. Argus avslutade mötet och tackade alla för engagerat deltagande. 
 
 
Kers8n Nilsson, Argus 


